
Protokoll
2024-12-16

Närvarande: Sven-Erik, Stefan, Ann-Louise, Hans-Erik, Miti, Mia, Robin, Emma, Roger, 
Linda och Åke.

Innan mötet fick vi njuta av en jultallrik, beställd hos Berga Bistro. Inbjudna till denna 
var också Elvy Carlsson och Arne Berg.

114. Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

115. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna.

116. Kassarapport. Bidraget från Eurowind, 35 000 kr, har kommit. Årets 
kvarvarande utgifter är dagens jultallrik och tryckning av bygdebladet. 
Det skrivs i bygdebladet om bryggan och att man kan bidra på olika sätt till 
projektet. Idéer finns till aktivera många runt byggandet av bryggan.

117. Bygdebladet. Tidningen går i tryck idag enligt planen och delas ut i veckan. 
Redaktionsgruppen har utvecklats med flera deltagande. Det har varit ett möte 
på Åmåls Grafiska.  Artikellistan kommer att göras i ett annat format 
framöver.

118. Bryggan. Bertil Albertsson, Ranglebyn, har lovat bli projektledare. Vi 
försöker hitta fler personer utanför styrelsen som kan och vill engagera sig. 
Kommunen har avsatt 300 000 kr för 2025 till utveckling av landsbygden. 
Sven-Erik pratar med Lars Pettersson om hur man kan få del av pengarna.

119. Skrivelse angående förslag till utökat strandskydd. Sune Fransson och Finn 
Börjesson har varit engagerade i detta. På Värmlandsnäs har man gjort två 
stycken alternativa skrivelser som kan skickas in till länsstyrelsen av berörda 
markägare. Skrivelserna bör ha spritts ut till samtliga som påverkas av 
utökningen. Kommunen gör en egen skrivelse. Byalagen ska inte agera.

120. Resumé året som gått och planer 2025.

Det har varit ett positivt år där mycket initiativ nu tas av medlemmarna i 
styrelsen. Vi har åstadkommit ganska mycket, bl. a har den digitala biten 
utvecklats mycket. 



  Några av målen för 2025 är att engagera flera Kilabor på olika sätt, bryggan 
vid kyrkan, midsommar, loppis och kilaveckan. 

121. Nästa möte: 20/1, 17/2, 17/3 och årsmöte 24/3. Fler datum bestäms under 
konstituerande möte.

122. Övriga frågor: A. Sven-Erik överräckte en blomma till Mia som tack för 
hennes stora insats.

123. Mötet avslutades.

Åke Broström

sekreterare


